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Referat skolebestyrelsesmøde på Frederiksværk Skole, den 17.8. 2023. 
 

Deltagere: Jan, Kamilla, Nina, Martin, Slavica, Kåre, Amalie og Rikke  
Afbud: Louise, Marie-Louise (er trådt ud af bestyrelsen) 
Tid: kl. 17.30-21 (der vil blive serveret en sandwich el.lign.) 
Der er indlagt 15 minutters pause. 

 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi udrette? 
(Er punktet til 
orientering/drøftelse/ 
beslutning?) 
 

Forberedelse til 
punktet 

Referat Afsat 
tid 

 

1. Godkendelse af referat   Godkendt 3 min  
  

2. Godkendelse af 
dagsorden 
 

  Godkendt 2 min  

3. Orientering fra 
skolelederen 

Herunder økonomi prognose og ny 
ansættelser 

 Økonomien er fin – vi kommer ud i balance. 
Der er ansat 1 ny lærer samt en lærer i et vikariat. Der er 
ansat en børnehaveklasseleder i et vikariat pga. en 
langtidssygemelding. 
En ny musiklærer er ansat i en lille deltidsstilling. 
 

10. 
min 

 

4. Nyt fra elevråd Orientering v. 
elevrådsrepræsentanter. 
 

Udgår muligvis, da 
der ikke er valgt 
repræsentanter 
endnu 

. Udgår 10 
min 

 

5. Nyt fra personalet Orientering v. personalet  Blandt lærerne er der en meget positiv tilgang. Folk er 
mødt glade ind og er klar til at tage hul på et nyt skoleår. 
Pædagogerne: SFO lederen har efterhånden været der så 
længe, at han har lært pædagogerne godt at kende. Så lige 

 15 
min 

. 
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nu arbejdes der på at lave en plan for de aktiviteter, som 
skal tilbydes om eftermiddagen i SFO’en. 
Børnene i SFO er glade for at være der. 
Morgenbåndet med ressourcepædagog i indskolingen 
fungerer rigtig godt. Det giver ro på for de børn, som har 
brug for en rolig start på dagen. 

6.  Konstituering af ny 
skolebestyrelse 

Kåre stiller op til formand og ny 
suppleant forhåbentlig på vej ind. 

 Kåre er valgt som ny formand for skolebestyrelsen. 
Tillykke til Kåre. 
Kåre vil gerne have, at skolebestyrelsen kommer i 
arbejdstøjet, så bestyrelsen kan støtte op om skolen på 
bedste vis. 
Jan foreslår, at et par medlemmer fra skolebestyrelsen 
deltager i Skole og Forældres landsmøde 2023 den 17. og 
18. november.  
Kåre vil også gerne samarbejde med bestyrelserne på de 
andre skoler. Kåre har talt med formænd fra nogle skoler i 
nogle andre kommuner, og de beretter, at et samarbejde 
mellem bestyrelserne på de forskellige skoler i kommunen 
er en virkelig god idé. 
 

20 
min 

 

7. Antimobbestrategi Skal gennemgås hvert år- nogle 
ændringer? 

Vedlagt som bilag Vi reviderer antimobbestrategien. Den skal opdateres med 
nyeste trivselsmålings resultater og lægges på 
hjemmesiden. Amalie sørger for dette. 

20 
min 

 

9. Ordensreglement Skal gennemgås hvert år, 
udgangspunkt i tidligere reglement 

Udkast vedlagt som 
bilag 

En revideret udgave af ordensreglementet formuleres på 
mødet. Det reviderede dokument sendes til bestyrelsens 
medlemmer til gennemsyn. 

20 
min 

 

10. Værdiregelsæt  Hvad vil vi ha som 
værdiregelsæt? 
 

Udsættes. Er i proces. Forældredelen laver et udkast. 
https://www.skole-
foraeldre.dk/artikel/v%C3%A6rdiregels%C3%A6t 
 

20 
min. 
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11. Andet Punkter  bl.a. fra Kåre  HØRING: Mål og indholdsbeskrivelse for SFO og SFO-klub - 
frist den 31. august 
Bestyrelsen gennemgår den fremsendte ’mål- og 
indholdsbeskrivelse’ for SFO og Klub. Høringssvar 
udarbejdet. Amalie sender det ind. 
 
Kåres punkter i overskrifter: 
Skolens fortælling (branding). Der arbejdes videre med 
dette gennem arbejdet med værdiregelsættet. 

30 
min 

 

 


